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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

Attemsov trg 3, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 10. 12. 2020 

Naš znak: 03201-0014/2018-2020-14 
 

ZAPISNIK 

 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 10. 12. 2020 ob 18.00 uri v dvorani Kulturnega društva Lojze Savinšek 

Nova Štifta 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Robert Bevc, Tadej Černevšek, Franc Galin, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Matic Šinkovec, Jože 

Tevž, Bernarda Ugovšek in Franc Ugovšek. 

 

Opravičeno odsotni: Ana Kerznar, Urška Petek. 

 

Ostali prisotni:  

Župan Anton Špeh, direktor občinske uprave Zdenko Purnat ter sodelavki občinske uprave Tina 

Gutman in Simona Rezoničnik. 

 

Predstavnik medijev: / 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Simona Rezoničnik. 

 

Za 14. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje OS z dne 22. oktobra 2020 

4. Predlog Odloka o Proračunu Občine Gornji Grad za leto 2021 – II. obravnava – poroča župan 

Anton Špeh 

5. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na 

območju občine Gornji Grad in Elaborat programa opremljanja za OPN občine Gornji Grad – II. 

obravnava 

6. Odlok o kategorizaciji občinskih cest – II. obravnava 

7. Sprememba odloka o ustanovitvi Javnega podjetja Komunale Gornji Grad – skrajšani postopek 

8. Letni program kulture v Občini Gornji Grad za leto 2021 

9. Letni program športa v Občini Gornji Grad za leto 2021 

10. Pravilnik spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju humanitarnih in invalidskih 

organizacij iz proračuna Občine Gornji Grad 

11. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju drugih interesnih skupin in 

njihovih programov v občini Gornji Grad 

12. Tehnični popravek Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Gornji Grad 
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13. Vprašanja in pobude 

14. Razno 

 

K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 9. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb.  

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 13. redne seje svetniki niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Župan je je povedal, da je bil, po obravnavi na prejšnji seji,  Proračun Občine Gornji Grad posredovan 

v 30-dnevno javno obravnavo od 23. 10. 2020 do 23. 11. 2020. S strani javnosti ni bil vložen noben 

amandma. S strani župana in občinske uprave je bil vložen amandma pri postavki nakupa zemljišč in 

prihodkov od prodaje kmetijskih zemljišč in gozdov, ki na proračun nima finančnega učinka. 

 

Župan je odprl razpravo, vprašanj ni bilo . 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

1. Občinski svet sprejme Odlok o proračunu občine Gornji Grad za leto 2021 v drugi obravnavi. 

 

2. Občinski svet sprejme Kadrovski načrt za leto 2021 in 2022. 

 

3. Občinski svet sprejme Načrt razvojnih programov za obdobje 2019-2022.  
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4. Občinski svet sprejme Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Občine Gornji Grad za leto 2021. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 5) 

Zdenko Purnat je povedal, da se vsebina Odloka glede na prvo obravnavo ni spreminjala, prispevna 

stopnja zavezanca je bila spremenjena in potrjena že pri prvi obravnavi odloka in ostaja 0,5. 

 

Župan je odprl razpravo, v katero se je z vprašanjem, na katerega je dobil takoj odgovor, vključil 

Robert Bevc. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 

komunalno opremo na območju občine Gornji Grad in Elaborat programa opremljanja za 

OPN občine Gornji Grad, v drugi obravnavi. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 6) 

Zdenko Purnat je povedal, da se tudi Odlok o kategorizaciji občinskih javnih cest, glede na prvo 

obravnavo, vsebinsko ni spreminjal. Poimenovanje cest je v večini primerov po domačih imenih 

domačij, zato se je spremenilo samo poimenovanja treh cest, in sicer Grudnik – Tesovnik v Mežnija – 

Podmirje, Repenšek v Koča – Repenšek in Kočnik – Marinšek v Kočnik – Cesar. 

 

Župan je odprl razpravo. Franc Galin je vprašal, če se je preverilo kje se konča odsek ceste Barba – 

Nace, ker glede na skico poteka cesta skozi celo dvorišče? 

Zdenko Purnat je razložil, da je odmera ceste narejena korektno, da so bili pri odmeri prisotni vsi 

latniki, ki so se z odmero strinjali, da pa se bo dejansko stanje preverilo in v primeru nepravilnosti 

napake odpravile. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Odlok o kategorizaciji občinskih javnih cest v občini Gornji Grad, v 

drugi obravnavi. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 7) 

Zdenko Purnat je razložil, da je že na seji v septembru Darko Fras povedal, da je Odlok o ustanovitvi 

javnega podjetja v neskladju z Zakonom o gospodarskih družbah, na kar je opozorilo tudi sodišče pri 

vpisu nove odgovorne osebe v register. Cilj spremembe Odloka je uskladitev odloka z zakonodajo. 
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Župan je odprl razpravo, v katero so se z vprašanji vključili Robert Bevc, Franc Galin, Jože Tevž in 

Terezija Mavrič. Razprava je potekala na temo delovanja Komunale, svetniki so predlagali, da se 

pridobi od Nadzornega sveta vizijo in smernice delovanja Komunale v prihodnosti in poročilo o 

dosedanjem delu. 

Župan je predlagal, da se naslednja seja občinskega sveta skliče na to temo in predlaga, da so na seji 

prisotni člani nadzornega sveta in Darko Fras. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklepe 

SKLEP: 

Na podlagi prvega odstavka 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

Občinski svet Občine Gornji Grad odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Gornji Grad d.o.o. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega 

podjetja v prvi obravnavi.   

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega 

podjetja v drugi obravnavi.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

Na podlagi 25. člena Statuta Občine Gornji Grad (Uradno glasilo slovenskih občin št. 8/16) 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi  javnega 

podjetja, kot je predlagan. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

 

K točki 8) 

Gutman Tina je povedala, da je sprejetje letnega programa kulture Občine Gornji Grad za leto 2021 

podlaga za izvedbo javnega razpisa. Naštela je programe in projekte, ki se bodo v letu 2021 izvajali v 

javnem interesu in sredstva, ki bodo glede na proračun 2021 namenjena za programe kulture. 

 

Župan je odprl razpravo, vprašanj ni bilo. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Letni program kulture Občine Gornji Grad za leto 

2021.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 9) 

Gutman Tina je povedala, da je tudi sprejetje letnega programa športa Občine Gornji Grad za leto 

2021 podlaga za izvedbo javnega razpisa. Iz proračunske postavke se sofinancirajo naslednje vsebine: 

športna vzgoja otrok, kakovostni in vrhunski šport, šport invalidov, športna rekreativna dejavnost 

odraslih, razvojne in strokovne naloge v športu, investicije v športno infrastrukturo in najemnino 

travnatega igrišča v Gornjem Gradu. Poudarila je, da v letošnjem letu društva v 80%, zaradi »Covid 

19« situacije, niso mogla izvesti svojih programov. 

 

Župan je odprl razpravo, v katero  sta se z vprašanjem, na katerega sta dobila takoj odgovor, vključila 

Jože Tevž in Terezija Mavrič. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Letni program športa Občine Gornji Grad za leto 

2021.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Tina Gutman je povedala, da je glede na prakso pri izvajanju dodeljevanja sredstev po javnem razpisu, 

izvedenem na podlagi trenutno veljavnega pravilnika, komisija za dodeljevanje sredstev tekom let 

ugotavljala, da na višino dodeljenih sredstev bolj vpliva to ali se organizacija oz. društvo pravilno 

prijavi na razpis in ne toliko ali je izvajanje njihovih programov res izrednega pomena tudi za 

prebivalce naše občine. Dodeljene točke po trenutno veljavnih merilih pa ne dajo rezultata, ki se ga z 

dodeljevanjem sredstev posamezni organizaciji želi doseči. Vsebina pravilnika se ne spreminja, 

spreminjajo se samo merila za dodeljevanje sredstev. 

 

Župan je odprl razpravo.  

Franc Galin je podal pripombo, da bi bilo smiselno k gradivu dodati tudi star pravilnik in vprašanje 

kakšna bo konkretna sprememba? 

Tina Gutman je odgovorila, da je stari pravilnik javno objavljen, da bo sprememba v načinu 

točkovanja vlog. 

Terezija Mavrič je vprašala, če imamo podatek kaj prinese koristnega sofinanciranje humanitarnih 

organizacij našim občanom? 

Tina Gutman je povedala, da zaradi varovanja osebnih podatkov, ne moremo pridobiti informacije kdo 

konkretno so uporabniki in iz tega stališča tudi nimamo informacije ali je sofinanciranje v korist naših 

občanov. 

Jože Tevž je vprašal, če je zakonsko določena višina sofinanciranja? 

Tina Gutman je povedala, da se je pravilnik sprejemal na občinskem svetu. Pred uvedbo pravilnika se 

je sofinanciralo na podlagi vlog in pogodb, kar pa je bilo nezakonito, zato se je tudi sprejel pravilnik.  

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

sofinanciranju humanitarnih in invalidskih organizacij iz proračuna Občine Gornji Grad, z 

spremembo pri točkovanju za izvedbo programa izven območja občine Gornji Grad iz 0 točk na 

1 točko. 
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Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 1 glasom »proti«. 

 

K točki 11) 

Tina Gutman je povedala, da je glede na prakso pri izvajanju dodeljevanja sredstev po javnem razpisu, 

izvedenem na podlagi trenutno veljavnega pravilnika, ugotovljeno, da višina dodeljenih sredstev ni 

najbolj ustrezno razporejena med organizacije, ki so registrirane v občini in registrirane izven občine. 

Trenutno veljavni pravilnik pa tudi daje premajhno težo programom, ki jih organizacije izvajajo v 

občini, glede na programe, ki jih organizacije izvajajo izven območja občine Gornji Grad. Eden od 

kriterijev po trenutno veljavnem pravilniku pa je povsem neuporaben. Interes je, da so društva, ki 

delujejo in izvajajo svoje programe v naši občini sofinancirana v večji meri kot tista, ki ne. 

 

Župan je odprl razpravo. 

V razpravi je župan poudaril, da bo potrebno pregledati določbe vseh pravilnikov, ki so podlaga za 

izvedbo javnih razpisov, ki jih izvaja Občina, čemur je pritrdil tudi Peter Letonja, ki je predsednik 

večine komisij, ki so imenovane za izvajanje nalog javnih razpisov. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

sofinanciranju drugih interesnih skupin in njihovih programov v občini Gornji Grad, z eno 

spremembo pri točkovanju za izvedbo programa izven območja občine Gornji Grad iz 0 točk na 

1 točko. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 1 glasom »proti«. 

 

 

K točki 12) 

Zdenko Purnat je povedal, da je bil Občinski prostorski načrt Občine Gornji Grad sprejet leta 2018. Iz 

tretjega odstavka 128. člena Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine Gornji Grad (Uradno 

glasilo slovenskih občin, št. 21/18) smo brisali območja EUP GG-1, GG-2, GG-3, GG-4, GG-5, GG-7, 

GG-13, GG-19, ker je v postopku priprave OPN prišlo do napake v navedbi za katera območja po 

sprejemu OPN ostane v veljavi Odlok o ureditvenem načrtu prenove starega jedra Gornji Grad 

(Uradno glasilo zgornjesavinjskih občin, št. 8/96, 8/04). 

S tehničnim popravkom Odloka o občinskem prostorskem načrtu občine Gornji Grad se bo 

investitorjem omogočila pridobitev gradbenih dovoljenj. 

 

Župan je odprl razpravo, vprašanj ni bilo. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Tehnični popravek Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 

Gornji Grad. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 13) 

Roberta Bevca je zanimalo, kdo ureja bankine državnih cest, ker je bankina na cesti Bočna – Volog v 

zelo slabem stanju, prav tako rešetka na mostu pri Hribarju? 

Župan je odgovoril, da to ureja VOC v skladu z vnaprej narejenim planom. Na VOC se bo 

posredovala prošnja, da se  na omenjeni odsek pošlje na ogled nadzornik. 

 

Tadej Černevšek je vprašal, če je pri obnovi Novega naselja predvidena tudi širitev ceste mimo 

Kladnikov in Ugovška, ker je sedaj cesta tako ozka, da z intervencijskim vozilom dostop ni mogoč in 

zakaj se parkirišče pred gasilnim domom ne pluži? 

Zdenko Purnat je povedal, da projektant v tem predelu širitev ni predvidel, je pa predvidena širitev 

ceste Rup - Jez. Glede pluženja parkirišča pa je najbolj optimalno, da se pokliče kar izvajalca samega 

in se dogovori direktno z njim. 

 

Franci Ugovšek je vprašal, kako je z ureditvijo ceste Grčnik – Ježiči -Ajnik? 

Župan je povedal, da se je že delala geodetska odmera , ampak je bila prekinjena, ker se lastnik ni več 

strinjal z odmero. 

 

Matic Šinkovec je opozoril, da je bil pri zadnjem sneženju pločnik v Bočni prepozno splužen in 

opozoril na nastalo luknjo med cesto in pločnikom pri njihovi domačiji. 

Župan je povedal, da se pluži, ko je od 10 do 15cm snega in, da imajo prednost pri pluženju ceste. 

Zdenko Purnat je povedal, da se bo s strani občine izvedel ogled nastale situacije pločnika in ceste in 

se bo po potrebi saniralo. 

 

Franc Galin je vprašal, kako je s postavitvijo varovalne ograje na cesti Barba – Nace v Novi Štifti? 

Župan in Direktor občinske uprave sta bila mnenja, da se ograja postavi. 

 

 

K točki 14) 

Župan je povedal, da letos ob zaključku leta, zaradi trenutne »Covid 19« situacije, zaključek z 

druženjem ne bo mogoč, da pa je vseeno vsakemu posebej namenjena ena pozornost. 

 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 19:45 uri. 

 

 

Zapisala:                 Župan: 

Simona Rezoničnik, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 



    

 

  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

Attemsov trg 3, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
 

Datum: 1. 2. 2021 

Naš znak: 03203-0003/2018-2021-4 
 

ZAPISNIK 

 

3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, ki je bila izvedena od četrtka 28. 

1. 2021, od 10.00 ure, do ponedeljka 1. 2. 2021, do 12.00 ure. 

Glasovanje je potekalo elektronsko 

 
Dnevni red: 

 

1. Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Gornji Grad – skrajšani postopek 

 

V skladu z 21. členom Poslovnika občinskega sveta se lahko dopisna seja opravi, kadar ni pogojev za 

sklic izredne seje sveta. Na dopisni seji ni mogoče odločati o proračunu in zaključnem računu občine, 

o splošnih aktih, s katerimi se v skladu z zakonom predpisujejo občinski davki in druge dajatve ter o 

zadevah, iz katerih izhajajo finančne obveznosti občine. Ker sprejem 1. točke dnevnega reda ne 

predstavlja nič od naštetega in ker je potrebno ta sklep sprejeti čimprej, zaradi selitve občine na novo 

lokacijo, je župan Anton Špeh sklical to dopisno sejo. 

 

Dopisna seja je potekala elektronsko od četrtka 28. 1. 2021, od 10.00 ure, do ponedeljka 1. 2. 2021, do 

12.00 ure. Glasovalo je vseh 11 članov občinskega sveta, ki so se s spremembami in dopolnitvami 

Statuta Občine Gornji Grad strinjali.  

 

Občinski svet sprejme naslednje sklepe: 

SKLEPI: 

1. Na podlagi prvega odstavka 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

Občinski svet Občine Gornji Grad odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Gornji Grad. 

 

2. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Gornji 

Grad v prvi obravnavi.  

 

3. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Gornji 

Grad v drugi obravnavi.  

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

 

Zapisala:        Župan: 

Simona Rezoničnik, l.r.                                Anton Špeh, l.r. 

03/2 


